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Jaarverslag Medezeggenschapsraad Bonhoeffercollege  2021-2022 

 

Samenstelling van de raad 

Ouders: Mieke Nan, Margit Bouma en Marlies Oosters 

Leerlingen: Finette Vermeulen (vanaf feb 2022 vervangen door Sara Kok), Felien Heijdra, , 

Antony Abdou, hij werd vanaf januari 2022 vervangen door Amy Inja.  
Personeel: Laurent Sikkens (voorzitter), Peter-Paul Rauwerda, Annemieke Bot, Thea de Vries, 

Antoine Stock en Eva de Goede (secretaris) 

 

Instemmen NPO interventieplan – Ter instemming  (september) 

MR stemt in met het plan.  Ouderraad heeft hierbij wel aangedrongen om de ouders mee te 

nemen in de stappen die worden ingezet. Vooral communicatie is hierbij heel belangrijk. 

Daarnaast adviseert de MR om al het personeel zo snel mogelijk te informeren en het plan 

terug te koppelen om brede inbreng en betrokkenheid mogelijk te maken; dit plan moet terug 

langs de Teams op dit moment was er alleen input gevraagd.  

 

Corona-maatregelen 

In september was bekend dat ventilatie in het grootste deel van de school op orde is. De 

gymzaal wordt in november geregeld, kleine ingreep. A-gang wordt zomervakantie 2022 

(uiteindelijk blijkt dit nog een jaar later te worden zomer 2023). Aanpak ventilatie is niet 

alleen voor corona, maar moet over het algemeen worden aangepast. In september was er bij 

de MR de veronderstelling dat alle lokalen van een CO2-meters voorzien waren. In december 

is hier nog een keer om gevraagd. In december was ook de 1,5 m tot volwassenen weer terug 

en ook moesten er weer mondkapjes gedragen worden in de school. 

 

Aanpassingen pauze is doorgevoerd – advies recht of ter instemming 

Vanwege de coronamaatregelen is er een wijziging doorgevoerd in de pauze momenten. 

Onderbouw blijft om de twee uur pauze houden (2-2-2-2) Bovenbouw wordt 3-2-2-1. Tot de 

meivakantie 2022. Leerlingen gaven aan dat 3 uur achter elkaar prima gaat, alleen 3e pauze 

voor het 8e uur is vervelend, maar kan helaas niet anders omdat anders 8e uur overlap heeft 

met 7e uur van onderbouw.   

 

PTA Examenreglement deel B 2021-2022 – Ter instemming 

MR stemt in. Later blijkt de formulering ergens niet helemaal éénduidig is. Dit geldt voor  de 

extra herkansing voor een SE na periode 3 in de examenklas voor NLT en WisD, dit wordt voor 

2022-2023 opnieuw geformuleerd.  

In feb 2022 is de MR nog een aantal wijzingen voorgelegd waar ook mee ingestemd is door de 

MR. Ook zijn daarbij wijzingen toegevoegd die zelf door leden van de MR zijn opgemerkt.  

MR academie   

Sinds september 2022 zijn we als MR van het Bonhoeffercollege lid van de MR academie, alle 

zittende MR-leden kunnen met hun mailadres inloggen in de online omgeving.  
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Schoolgids – ter instemming 

Vraag van MO is of de definitie van onderwijstijd in de schoolgids gedefinieerd kan worden 

wat als onderwijstijd geldt. WMS artikel 14 lid d:  soort activiteiten dat als onderwijstijd wordt 

ingezet. Daarvoor moet worden ingestemd door leerlingen. Maar dit is niet terug te vinden in 

de schoolgids. Eerdere schooljaren is hier alleen nooit iets meegedaan.  

Daarnaast is Renate bezig met de aanpassingen die de ouders hebben aangegeven. Daarna 

wordt hij nog een keer gedeeld.   

Uiteindelijk is er ingestemd door de leerlingen.  

 

Begroting – adviesrecht. 

Afgevaardigden van de MR hebben met Marga Nievelstijn de begroting doorgesproken.  

In de vergadering kwamen vervolgens de boekenkosten ter spraken. Ze (Van Dijk Boeken) 

proberen ouders een verzekering te laten nemen, zo’n verzekering is vreemd. Ouders moeten 
nieuwprijs betalen als een boek (soms veel te snel) wordt afgekeurd. Ziet er soms uit als een 

lastig bureaucratische klus. Lijkt H. de R interessant om Van Dijk eens wat beter te 

bestuderen, met de vraag hoe die allemaal werkt.   

 

Schoolplan 2022 – 2026 -ter instemming 

In dec 2022 is door de MR ingestemd met dit schoolplan.  

 

Ondersteuningsplan 2022 – 2026 -  Ter instemming 

Ook stemt de MR in december 2022 in met het ondersteuningplan. In de ouderraad hebben 

de ouders toelichting gekregen van Femke Kooij. Ouders waren erg onder de indruk.  

 

Monitoring en evaluatie NPO-plannen – stand van zaken  ter informatie 

(december 2021 via PowerPoint van BP) Enkele punten van deze evaluatie zijn in de MR 

uitgebreid besproken: De leesvaardigheidslessen voor klas 2 en hoger (tot 1 februari 2022) 

was niets over bekend bij de leerlingen uit de MR.  

Ook was het de PMR niet geheel duidelijk waar het budget van de “4 lesuren flexibel per team 

inzetbaar” voor ingezet wordt. Hoe worden die ingezet in de verschillende teams, hier is geen 

zicht op. Teamleden weten het zelf op dit moment ook niet.  En  LB.nl is uitgebreid besproken 

en dit is vervolgens binnen de school geëvalueerd en zal komen jaar weer terugkeren met 

aanpassingen n.a.v. de gezamenlijke evaluatie.  

 

Binnenlandse reizen in 2022 – ongevraagd advies 

De MR heeft in december 2021 met de beste bedoelingen ongevraagd advies uitgebracht, dit 

omdat de MR het heel belangrijk vond dat deze reizen wel plaats zouden gaan vinden.  
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Medewerkerstevredenheids onderzoek gepromoot  

LS heeft zich namens de MR  ingezet door aan te dringen bij personeel zo dat zo veel mogelijk 

mensen de enquête in zouden vullen. 

Gesprek geïnitieerd over hybrideonderwijs in huidige situatie (feb) 

LS en MO hebben namens de MR een gesprek gehad met de Marga Nievelstein over de 

mogelijkheden van hybride onderwijs in de huidige situatie van het onderwijs in februari 2022 

(veel leerlinge thuis vanwege ziekte of quarantaine, niet vanwege halfgesloten school).  Er 

wordt gesproken over mogelijkheden maar ook over gevaren om docenten niet te 

overvragen.  

TV en MN hebben in begin in de werkgroep hybride onderwijs gezeten en vullen aan: Deze 

werkgroep is een zachte dood gestorven, maar in laatste bijeenkomst vastgesteld dat strakke 

richtlijnen, over hoe een les er precies moet uitzien, niet werkt 

Leerlingen uit MR doen voorstel om leerlingenraad te betrekken bij een gesprek over 

hybrideonderwijs, dit blijkt alleen helaas niet mogelijk.  

 

Voortgang van het Supreme College (maart 2022) - ter informatie besproken 

Tanja Grotenhuis heeft een presentatie gegeven. SC is nu 1,5 jaar gestart met leerlingen, twee 

jaar geleden gestart met voorbereidingen 

Aug 2020 gestart met 15 leerlingen. SC zit in maart 2022 in totaal op 40 leerlingen. Schooljaar 

2022-2023 hopelijk minimaal 65 leerlingen en het schooljaar daarna 100 – 125.  

Huidige huisvesting is beschikbaar tot aug 2024, dan wordt deze locatie gesloopt. Wanneer 

een school meer dan 200 leerlingen heeft moet de gemeente helpen met gebouw. Maar 

gedurende de afgelopen jaren worden de mensen in de gemeente van Castricum ook 

duidelijk enthousiaster. Hier is ook goed contact mee. 

 

Project Duurzame Inzetbaarheid & Vitalisering - ter informatie besproken 

Herald Cornblum is in contact met Jacqueline Kleine, Herald had ook Willem Baumfalk al 

gesproken. Sectie LO heeft al aan het project mogen proeven, alle secties LO van SVOK zijn 

naar Papendal geweest. Leuke dag, met lezing. Idee van Herald is dat de Sectie LO een 

centrale rol krijgt in dit plan.  

Wat houdt het in; onderwerp van project is hoe hou je mensen binnen je organisatie gezond 

en fris zodat ze niet uitvallen. Maar ook verbinding houden met werkplek en je daar als 

werknemer goed bij blijven voelen. 

 

Verkiezingen MR – Vacature GMR ouder 

Er zijn door de MR verkiezingen georganiseerd voor twee plekken voor personeelsleden. Later 

bleek er een terwijl voor 1 jaar beschikbaar te komen door het vertrek van TV, hiervoor is de 

collega die tijdens de verkiezingen op plek drie geëindigd was benaderd.  
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Ook is de vacature voor een ouders in de GMR gedeeld met de ouders van het 

Bonhoeffercollege en hier had één ouder op gereageerd. 

 

Maart 2022 gesprek PMR en MT 

In maart is er een gesprek geweest met de PMR en het hele MT. De insteek van het gesprek 

was de intentie van de MR: we zien iets en/of horen of lezen signalen en die informatie willen 

we doorgeven.  En we willen onze ideeën daarover delen door het geven van een 

(ongevraagd) advies. We willen als MR pro-actief ongevraagde adviezen mogen geven. We 

willen kritisch betrokken meedenken over de school en meewerken aan verbeteringen. Dit is 

met het MT besproken.  

 

Presentatie nieuw NPO-plan – ter informatie 

In juni geven Brigitte Paro en Marga Nievelstein een presentatie over het nieuwe NPO-plan. 

Aan de hand van een uitgebreide evaluatie worden de succesvolle interventies en de mindere 

punten besproken. Dit is meegenomen in het nieuwe NPO-plan voor het komende schooljaar.  

 

NPO – Begroting – ter instemming 

Hier stemt de MR met in.  

 

Jaarplanning 2022-2023 – ter advies 

De gehele jaarplanning is in juni volledig besproken en er is een advies gecommuniceerd naar 

het MT.  

 

Medewerkerstevredenheidsonderzoek – ter info  

In juni worden de meest opvallende uitkomsten van het onderzoek besproken in de MR. 

Twee belangrijkste punten die negatief naar vorenkomen zijn communicatie en werkdruk.   

Maar ook cijfers als 10% ervaart ongewenst gedrag.    6% last van collega’s.   zijn schokkende 

percentages.  Werkdruk en communicatie zullen begin van het nieuwe schooljaar school 

breed worden opgepakt.  

Muziek als examenvak op de mavo + lessentabel – ter instemming.  

De MR staat zeker positief tegenover het voorstel om muziek als examenvak aan te bieden op 

de mavo. Zeker ook om het cluster van mavo leerlingen samen te voegen met de klas havo 4 

bijvoorbeeld.  

Alleen op die moment stelt de MR vraagtekens bij het plan om een half uur Nederlands op 

jaarbasis in te leveren terwijl het leesvaardigheidsniveau in deze coronatijd juist extra 

aandacht verdient (plan diatoetsen).  De MR stemt in dat komend schooljaar voor één 
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schooljaar in met de aanpassing in de lessentabel van mavo 2, waarbij in de 2mavo klassen  

0,5 uur Nederlands wordt vrijgemaakt voor extra muzieklessen in M2. Maar volgend 

schooljaar moet dit plan opnieuw voorgelegd worden aan de MR waar opnieuw voor moet 

worden ingestemd.   

 

Zorgen toetsdruk in derde klassen 

Vanuit de OR blijft er een vraag over de toetsdruk in de derde klassen. Nu is het steeds heel 

druk twee keer per jaar. Dit kwam ook in het leerling parlement naar voren vanuit daar is ook 

gevraagd of de derdeklas twee keer per jaar mee zou kunnen doen met de toetsweek van de 

bovenbouw. In januari en einde van het schooljaar. Daarnaast zou het heel fijn zijn als er 

begin van het jaar een toetsoverzicht beschikbaar komt per vak per leerjaar. Zodat er 

overzicht is voor de leerlingen en ouders.  

 

Seksuele voorlichting, LHBTU en burgerschap 

De seksuele voorlichting op school is erg matig, de LHBTU wordt te weinig benoemd in het 

boek. Dit hebben de leerlingen ook al met de afdelingsleiders besproken en zij waren het er 

mee eens. Ze hebben het ook met MUS van de sectie biologie besproken. En ook in het MT 

besproken en daar is nu is er een contactpersoon voor afgesproken, mevrouw Grotenhuis, 

zodat er volgend jaar weer aandacht voor kan komen. MO voegt hieraan toe dat burgerschap 

onderwijs sinds aug 2021 verplicht in de lessentabel moet zijn opgenomen. Alle pijlers van het 

burgerschap moeten worden behandeld, maar dit kan bij allerlei verschillende vakken 

(biologie of maatschappijleer bijvoorbeeld). FH voegt toe dat ze met MUS ook hebben  

gekeken of modules voor verzorging gekeken die ingekort kunnen worden, dus daar kan het 

worden ingevoerd.  

 


